Curriculum Vitae (CV)

• Personal Information:

- Name: Hiba Ali Mayhoub

- E-mail: hibamay693@gmail.com

- Mobile: 0997288969

- Languages: Arabic - English



• Education and Academic Background:

- Bachelor's degree in Pharmacology and Pharmaceutical Chemistry- Tishreen University (2011-2016)
- Master's degree in Pharmacology and toxicology Tishreen University (2017-2021)
- Teaching clinical pharmacy- Biopharmaceutics and Pharmacokinetics Pharmacology- Toxicology at Al Andalus University

• Academic degrees and administrative tasks:

• Publications and Scientific Work:

Published an article entitled " Assessment of Gential and Urinary tract infections in patients with diabetes mellitus type2 treated with Dapagliflozin' in Bulletin of Pharmaceutical Sciences. Assiut (BFSA).

• Vision:

- Developing students' learning, thinking, and scientific research skills.
- Interactive education contributes to providing a distinctive interactive environment that allows everyone to receive information in a smooth and unobstructed manner.

سيرة ذاتيــة (CV)



• المعلومات الشخصية:

- الاس______م: هبه على مهوب

- البريد الالكتروني: hibamay693@yahoo.com

- الهاتف المحمول: 0997288969

- اللغـــات: العربية – الانجليزية

• المؤهلات والشهادات العلمية:

- إجازة في الصيدلة والكيمياء الصيدلية من جامعة تشربن اللاذقية (2011-2016)
- حاصلة على شهادة الماجستير في علم تأثير الأدوية والسموم من جامعة تشرين- اللاذقية (2017-2021)

• الدّرجات العلمية والمهام الإدارية:

خبرة تدريسية في علم تأثير الأدوية- علم السموم- الصيدلة السريرية - الصيدلة الحيوية وحركية الدواء .

• النّشروالأعمال العلميّة:

نشرت مقالة يعنوان " تقييم الإنتانات التناسلية والبولية لدى مرضى السكري النمط II المعالجين بالداباغليفلوزين" في مجلة أسيوط

• الرّؤسة:

تنمية مهارات التعلم والتفكير والبحث العلمي لدى الطالب وتطوير أساليب التعليم بعيداً عن التلقين لتخريج طلاب أكفاء قادرين على المساهمة في خدمة المجتمع